

Referat fra 24. bestyrelsesmøde i klubhuset 21.03.2024 kl. 17.00-19.00

Dagsorden:

- Fordeling med Bugten – gæstesejlere.

Der afholdes møde 18 april vedr. fordeling af indtægtsposter, moms og evt. fordeling af el, vand m.m. således at udgifter følger indtægter.

- Værktøjsindkøb torsdagshold

Bestyrelsen giver tilladelse til indkøb af fornødent værktøj jfr. mail tilsendt adm. Ca. 10.000,-

- RIB (forværret situation) og kalender og køb

Der er lavet aftale med fritidsklubberne, Aarhus Kommune. Der prøves med en ordning hvor de kan få plads i RIB havnen, hvorimod ASK kan bruge kommunens RIB's til eks. ungdomstræning.

HSL indkalder til planlægningsmøde med Povl, Torben H. og en repræsentant fra kapsejladsudvalget , således at sæson 2024 kan planlægges

- EL RIB til optimister (Torben)

Vi prøver sammen med Johan Sommerlund (J70 sejler og instruktør) at få et par mindre el-RIBs, gratis på prøve, primært til optimisttræning.

- Basecamp

Vi bruger Basecamp fremadrettet til dokumentstyring, arkivering og kommunikation

- Revisorers kommentarer

Gennemgang af punkter fra revisorer eks. placering af likvider. Samtlige kommentarpunkter blev gennemgået (separat notat udarbejdes af Rasmus). Rasmus og Jens tager et møde med revisorer, og der findes løsninger til så mange af kommentarerne som muligt.

Herunder foretages en optælling stativer og status på aktiver (enkelte afdelinger).

- Standerskifte og arbejdsdag - liste med opgaver

Der afholdes standerskifte lørdag 27.04 kl. 15.00.

- Branding - Sailing Aarhus og skiltning

HSL tager kontakt til Ib T. vedr. skiltning på klubhus m.m., herefter kan opgaven udføres af torsdagsholdet

- Orientering om digitalisering af dommer-funktion GPS og el-bøjer (dommeruddannelse)

Sejlsportsligaen afprøver ovenstående, hvilket også kunne være en mulighed i ASK

Povl oplyser at det primært er stabsfunktioner og forplejning mangler der mangler ressourcer til ved vores stævner, men vi følger situationens udvikling på det digitale.

- Klubhus - proces status efter møder – orientering.

Der afholdes møde med proceskonsulent i kommende uge, derefter tilbud og oplæg fra vedkommende.

- Parkering på havnearealer – orientering om forslag fra S&F.

- Hjertestarter igen med tilskud fra fond.

Bestyrelsen tilslutter sig en løsning hvor hjertestarter finansieres igennem fond.

- Om at bo i bådene.

Orientering om kommunens tiltag om at både til beboelse skal have byggetilladelse som tilsvarende boliger (lejligheder) – dette gør det i praksis umuligt at bo i en alm. sejlbar båd, og en arbejdsgruppe. Der er blevet etableret en gruppe af beboere på både på tværs af alle af alle de relevante havne og foreninger i Aarhus.

- Møde og aktivitetskalender.

HSL bruger excel kalender fremadrettet, og denne kunne evt. bruges via Basecamp eller tilsvarende

- Vindskift – oplevelser for børn og unge.

Bestyrelsen er positivt indstillet for initiativet

- Vi har haft udfordringer med kranerne. Den store kran har fået en større reparation og er igen i drift og for den lille kombikran er der en udfordring omkring fremskaffelse af dokumentation for CE mærkning. Der arbejdes intenst på at igen at bringe CE mærkningen i orden

Næste møde torsdag 25/04 - 17.00 i klubhuset